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P R O T O K Ó Ł  Nr  XII/11 

sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie 

odbytej w dniu  28 kwietnia 2011r.  

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie . 

 

 

Godzina rozpoczęcia:   13:00 

Godzina zakończenia:  15:34 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie - 

Pan Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych 

jest  12 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego 

protokołu. 

Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-cę Burmistrza Mieroszowa – Panią Dorotę Bekier, 

- Skarbnik Gminy Mieroszów – Panią Iwonę Wojciechowską – Zatorską , 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie – Pan Ryszard Gubernat   

odczytał  proponowany porządek obrad : 

 
1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

4. Informacja Przewodniczącego z działalności w okresie między sesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesyjnym. 



 2 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu Gminy Mieroszów na 2011 rok. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

bilansu instytucji kultury za 2010 rok. 

10. Sprawozdanie z czynności kontrolnych w zakresie przeprowadzenia rozbiórki 

wieży strażackiej w Sokołowsku. 

11. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

12. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

13. Wolne wnioski, informacje, apele. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zwrócił się z prośbą 

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów na lata 2011-2024. 

 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie poinformował, że protokoły 

z poprzednich  sesji tj. 4, 17, 31 marca zostały sporządzone w terminie i wyłożone 

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski. 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie nad w/w protokołami : 

- Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 4 marca 2011r. został przyjęty 10 głosami 

„za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”, 
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- Protokół z sesji Radny Miejskiej z dnia 17 marca 2011r. został przyjęty 

10 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”, 

- Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2011r. został przyjęty 10 głosami 

„za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”. 

Ad.4.Informacja Przewodniczącego z działalności w okresie między sesyjnym 

omówił Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie – Pan Ryszard 

Gubernat, informując że : 

- 8 kwietnia 2011  uczestniczył w spotkaniu Rady Sołeckiej w Unisławiu Śląskim  

- 14 kwietnia 2011 uczestniczył w  spotkaniu Rady Sołeckiej  w Sokołowsku  

-15 kwietnia 2011 uczestniczył w Spartakiadzie, która odbyła się na hali  sportowej 

przy ul. Hożej. 

- 16 kwietnia 2011 uczestniczył w spotkaniu organizowanym przez TKS „Biały 

Orzeł”, na którym otrzymał tytuł Honorowego Członka Klubu. 

- 29 kwietnia 2011 uczestniczył w wystawie w Mieroszowskim Centrum Kultury 

poświęconej Papieżowi Janowi Pawłowi II. 

 

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się 

z pytaniem czy to prawda, że w miejscowości Różana oświetlenie uliczne jest 

włączone całą noc. 



 4 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem ilu pracowników jest 

zatrudnionych w Mieroszowskim Centrum Kultury. 

 

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniem jak wygląda sprawa 

rekultywacji wysypiska śmieci w Mieroszowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem do Radnych czy 

odpowiedzi zadane na poprzednich sesjach mają być przekazywane wszystkim 

Radnym, czy tylko osobom  składającym zapytanie. 

 

Na sesję Rady Miejskiej przybył  Radny – Pan Michał Sowa. Stan obecnych – 13. 

 

Ad.8.Projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów na lata 2011-2024 omówiła Skarbnik 

Gminy Pani Iwona Wojciechowska – Zatorska informując, że po 

przeprowadzonym przetargu zmniejszono wydatki na projekt „Rozwój 

infrastruktury turystyczno - rekreacyjnej w strefie pogranicza Broumowsko – 

Mieroszowskiego 2 etap Ścieżka rowerowa Golińsk- Nowe Siodło – Viżnow”, 

a środki w kwocie 100 000 na zadanie Remont budynku przy ul. Wojska Polskiego 

w Mieroszowie. W związku z tym konieczna jest zmiana w załączniku nr 2 

zawierającym wykaz przedsięwzięć. Jednocześnie zadanie Remont budynku przy 

ul. Żeromskiego 28 w Mieroszowie, które będzie realizowane w 2011r. i nie 

kwalifikuje się jako przedsięwzięcie, ujęte jest w pozycji 9.2. Pozostałe wydatki 

majątkowe w załączniku nr 1 do Uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Mieroszów. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest 

uzasadnione. 

Ponadto Pani Skarbnik poinformowała o konieczności wprowadzenia 

autopoprawki w § 1 polegającej na dopisaniu: które otrzymują brzmienie 

odpowiednio w załączniku nr 1 i 2 do niniejszej uchwały”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard 

Gubernat odczytał projekt uchwały z autopoprawką i poddał go pod głosowanie 

informując jednocześnie, że zgodnie ze Statutem Gminy Mieroszów głosowanie 

odbędzie się w sposób jawny imienny. 

 

Uchwała Nr XII/40/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 kwietnia 2011r.  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów na lata 

2011-2024 została przyjęta 13 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Za przyjęciem Uchwały głosowali : Radna – Pani Dorota Błażejowska, Radny – 

Pan Piotr Brzęcki, Radna – Pani Maria Chmielnicka, Radny – Pan Ryszard 

Gubernat, Radny – Pan Marcin Komorowski, Radna – Pani Agnieszka Kozłowska, 

Radna – Pani Agnieszka Mądrzak -Wendycz, Radny – Pan Henryk Mizera, Radna 

– Pani Dorota Nagórna, Radny – Pan Ryszard Sierakowski, Radny – Pan Michał 

Sowa , Radna – Pani Katarzyna Ubik, Radny – Pan Mieczysław Wujda. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie 

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Mieroszów na 2011 rok. omówiła 

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Zatorska – Wojciechowska informując, 

że podstawą do zmian dochodów i wydatków, jest pismo z Ministerstwa Finansów, 

informujące o zmniejszeniu subwencji oświatowej dla Gminy Mieroszów na 2011r. 

o kwotę 124.197 zł.  

Zmiany w załączniku „Plan dochodów rachunków dochodów oraz wydatków nimi 

finansowanych jednostek budżetowych na 2011 r.” dotyczą korekty środków 
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pieniężnych na początek roku ( stan faktyczny na 01.01.2011r.) a tym samym 

korekty wydatków i tak: 

� Publiczna Szkoła Podstawowa w Kowalowej  + 6.290 zł, 

� Publiczna Szkoła Podstawowa w Mieroszowie + 2.170 zł, 

� Publiczne Gimnazjum w Mieroszowie + 1.599 zł 

� Zespół Szkolno – Przedszkolny w Sokołowsku – 264 zł.  

Po przeprowadzonym przetargu na zadanie „Rozwój infrastruktury turystyczno – 

rekreacyjnej w strefie pogranicza Broumowsko – Mieroszowskiego 2 etap, Ścieżka 

rowerowa Golińsk – Nowe Siodło zmniejsza się wydatki w rozdziale 92605  

o kwotę 100.000 zł; po otrzymaniu części kosztorysowej dokumentacji budowlanej 

zwiększa się wydatki w rozdziale 70005 na zadanie Remont budynku przy  

ul Wojska Polskiego w Mieroszowie o kwotę 100.000 zł. 

Ponieważ zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w budżecie gminy po stronie 

dochodów i wydatków pomiędzy działami, co jest wyłączną kompetencją organu 

stanowiącego w związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej 

sprawie jest uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała,  

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje 

w tym punkcie . 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard 

Gubernat odczytał projekt uchwały z autopoprawką i poddał go pod głosowanie 

informując jednocześnie, że zgodnie ze Statutem Gminy Mieroszów głosowanie 

odbędzie się w sposób jawny imienny. 
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Uchwała Nr XII/41/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 kwietnia 2011r.  

w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Mieroszów na 2011 rok.    

została przyjęta 13 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Za przyjęciem Uchwały głosowali : Radna – Pani Dorota Błażejowska, Radny – 

Pan Piotr Brzęcki, Radna – Pani Maria Chmielnicka, Radny – Pan Ryszard 

Gubernat, Radny – Pan Marcin Komorowski, Radna – Pani Agnieszka Kozłowska, 

Radna – Pani Agnieszka Mądrzak -Wendycz, Radny – Pan Henryk Mizera, Radna 

– Pani Dorota Nagórna, Radny – Pan Ryszard Sierakowski, Radny – Pan Michał 

Sowa , Radna – Pani Katarzyna Ubik, Radny – Pan Mieczysław Wujda. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie 

zatwierdzenia bilansu instytucji kultury za 2010 rok.  omówił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że zgodnie z art. 53 ust. 1 

ustawy z dnia 29 września 1994r. o rachunkowości ( Dz.U. z 2002r. Nr 76, poz. 

694 z późn. zm.) bilans instytucji kultury podlega zatwierdzeniu przez organ 

powołujący te jednostki – tj. Radę Gminy. Zatwierdzenie sprawozdania przez 

organ zatwierdzający powinno nastąpić nie później niż 6 miesięcy od dnia 

bilansowego. Zgodnie z art. 45 ust. 2 cytowanej ustawy sprawozdanie finansowe 

składa się z : bilansu, rachunku zysku i strat, informacji dodatkowej. 

Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

 



 8 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Główna księgowa MCK – Pani  Maria Włodarczyk odniosła się do uwag 

przedstawionych na Komisji Ogólnej, ponadto zauważyła że informacje zawarte 

w bilansie oparte są o księgi rozrachunkowe. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem co było powodem wzrostu 

wynagrodzeń w Mieroszowskim Centrum Kultury o ponad 108 tys. zł  i skąd wziął 

się wydatek 324 883,39  zł na obiekcie przy ul. Sportowej 4. 

 

Dyrektor Mieroszowskiego Centrum Kultury  w odniesieniu do powyższych 

pytań poinformował, że koszty wynagrodzeń wynikają z zatrudnionych 

pracowników na różne umowy. Ilość zatrudnionych osób wynika z potrzeb i kwota 

wynagrodzeń jest ruchoma. 

Wydatki związane z utrzymaniem obiektu przy ul. Sportowej są podane ogółem, 

w tym wliczone jest utrzymanie ogółem: stołówka, boisko, energia, woda oraz 

wynagrodzenie osób tam zatrudnionych. 

 

Przewodniczący  Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zauważył, 

że w rubryce D.II  bilansu Fundusze specjalne powinna się znaleźć kwota 

wynikająca z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych – 1 638,63 zł. 

 

Główna Księgowa – Pani M. Włodarczyk  zauważyła, że Mieroszowskie 

Centrum Kultury ma uproszczoną formę bilansu i wszystko, co powinno być 

w rubryce D zostało zawarte. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 min. przerwy. 

 

Po przerwie Główna Księgowa MCK poinformowała, że zgodnie z wcześniejszą 

dyskusją będzie wprowadzona korekta do bilansu. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym, punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XII/42/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 kwietnia 2011r. 

 w sprawie  zatwierdzenia bilansu instytucji kultury za 2010 rok. została podjęta  

10 głosami „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się” ( jedna osoba nie brała 

udziału w głosowaniu ).  

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Sprawozdanie z czynności kontrolnych w zakresie przeprowadzenia 

rozbiórki wie ży strażackiej w Sokołowsku przedstawiła Członek Komisji – 

Pani Agnieszka Kozłowska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat w odniesieniu  

do wniosku Komisji Rewizyjnej zwrócił się z pytaniem co konkretnie ma 

przedstawić Burmistrz  Mieroszowa do końca września br. 

 

Członek Komisji Rewizyjnej – Pani Agnieszka Kozłowska w odpowiedzi  

na powyższe pytanie poinformowała, że Komisji chodziło o przedstawienie 

informacji na temat działań, które w przyszłości zapobiegną podobnym 

nieprawidłowościom. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że wieża została 

rozebrana ponieważ stanowiła zagrożenie dla mieszkańców i użytkowników 

posesji przy ul. Głównej ze względu na bardzo zły stan techniczny. 
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Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z pytaniem czy nie można by 

było zrekonstruować tej wieży skoro stanowiła zabytek. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że dawniej ten budynek 

należał do OSP w Sokołowsku w tej chwili nie jest potrzebny. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej  zamknął dyskusje w tym punkcie. 

 

Protokół z kontroli przeprowadzonej w sprawie przeprowadzenia rozbiórki wieży 

strażackiej w Sokołowsku stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.12.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Radny – Pan Ryszard Sierakowski poinformował, że na poprzednich sesjach 

zwrócił się z pytaniem dotyczącym spływającej wody na posesję przy ul. Hożej 2. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że zostały 

już podjęte działania polegające na wykonaniu odcinka rowu, który zatrzyma 

spływającą wodę. Została również posiana trawa, która ułatwi wsiąkanie wody. 

 

Ad.13.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej w sprawie pozostawienie 

oświetlenia ulicznego przez całą noc w weekendy odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że to wymagałoby zmiany 

z automatycznego sterowania na sterowanie ręczne  przed każdym weekendem co 

nie jest prostym zadaniem. 
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Radna Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z prośbą o przemyślenie takiej 

możliwości. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła, że takie rozwiązanie 

wiązałoby się z dużym kosztem, a trzeba pamiętać że wyłączanie oświetlenia 

w nocy stosuje się dla oszczędności 

 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Miejskiej – Pana Ryszarda Gubernata  czy 

to prawda, że w miejscowości Różana oświetlenie uliczne jest włączone całą noc 

odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że oświetlenie w Różnej 

jest  nowym  projektem i jest ono również wyłączane w nocy w godzinach od 24 

do 4 rano ale jest tak zaprojektowane że kilka punktów świeci cała noc tj. na 

początku miejscowości, na końcu i przy skrzyżowaniu. 

 

Na pytanie Radnego  – Pana Piotra Brzęckiego ilu pracowników jest 

zatrudnionych w Mieroszowskim Centrum Kultury odpowiedzi udzielił Dyrektor 

Mieroszowskiego Centrum Kultury – Pan Władysław Koziejko informując, że od 

stycznia tego roku zostały zatrudnione 2 osoby. Jedna z nich zajmuje się 

promowaniem turystyki, druga pozyskiwaniem środków zewnętrznych. Osoby te 

są zatrudnione na czas określony. 

Hala sportowa przy ul. Sportowej jest wykorzystywana przez szkołę podstawową 

w Mieroszowie do prowadzenia lekcji wychowania fizycznego. Są to zajęcia 

godzinne i stąd dzieci nie zdążyłyby skorzystać z hali przy ul. Hożej. 

Jeśli chodzi o stołówkę to jest to działalność przynosząca dochody. Dopóki nie ma 

osób zainteresowanych dzierżawą to ten obiekt będzie nadal tak funkcjonował. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że jednym z warunków 

dofinansowania budowy hali sportowej było utworzenie tam punktu turystycznego 

i zatrudnieniem jednej osoby 
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Radny – Pan Piotr Brzecki zauważył, że działania gminy polegają głównie na 

wyłączaniu oświetlenia ulicznego w nocy i zatrudnianiu nowych osób w MCK, 

a fundusz płac jest z dotacji gminy nie dochodów własnych MCK. 

Następnie Pan Brzęcki zwrócił się z pytaniem czy były prowadzone rozmowy 

z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w sprawie prowadzenia lekcji wf na hali 

sportowej przy ul. Hożej. 

 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mieroszowie poinformowała,  

że korzystanie z hali przy ul. Hożej wiąże się z  problemem nie tylko 

organizacyjnym ale również bezpieczeństwa dzieci. Ze względów organizacyjnych 

nie ma możliwości tak zaplanowania lekcji wychowania fizycznego, żeby 

wypadały na końcu zajęć. Ponadto od przyszłego roku szkolnego do pierwszej 

klasy będą również uczęszczać dzieci 6 – letnie i tutaj pojawia się problem  

z bezpiecznym doprowadzeniem tych dzieci na halę sportową przy ul. Hożej. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Mieczysława Wujdy  jak wygląda sprawa 

rekultywacji wysypiska śmieci w Mieroszowie odpowiedzi udzieliła Z-ca 

Burmistrza – Pani Dorota Bekier informując, że gospodarka odpadami na terenie 

gminy Mieroszów została przekazana do spółki Sanikom. Początkowo do spółki 

przystąpiło 8 gmin obecnie jest ich 17. W międzyczasie zmieniły się koncepcje 

i spółka rozbudowała wysypisko w Lubawce. Powstały nowe kwatery, 

kompostownia, spalarnia i stacja przeładunkowa. W związku z tym śmieci z terenu 

gminy będą bezpośrednio wywożone do Lubawki. Stąd jest porozumienie 

pomiędzy gminą a spółką SANIKOM o pozyskanie środków na rekultywację 

wysypiska w Mieroszowie. Na razie spółka eksploatuje to wysypisko, monitoruje 

wody podziemne i stężenie gazów. W związku z tym, że Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska jest skierowany do samorządów, gmina Mieroszów złożyła 

wniosek o dofinansowanie do kosztów rekultywacji ale jako samorząd bo spółka 

sama nie może ubiegać się o te środki. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem do Radnych czy 

odpowiedzi zadane na poprzednich sesjach mają być przekazywane wszystkim 

Radnym, czy tylko osobom  składającym zapytanie. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że odpowiedzi 

zadane na poprzednich sesjach są przekazywane do Biura Rady Miejskiej 

i wszystkie zainteresowane osoby mogą się z mini zapoznać. 

 

Ad.14.Wolne wnioski, informacje, apele. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał Radnym, że z końcem kwietnia 

upływa termin składania oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący poinformował również, że w okresie między sesyjnym : 

- w dniu 7 kwietnia br. została przeprowadzona kontrola w Biurze Rady Miejskiej 

w zakresie rozpatrywania skarg i wniosków mieszkańców. 

W Biurze Rady Miejskiej znajduje się protokół pokontrolny, 

- w dniu 14 kwietnia br. wpłynęło pismo Pana Dariusza Szmulika w sprawie 

wyłączania oświetlenia drogowego w godzinach nocnych. Zgodnie z procedurą 

pismo zostało przekazane do Burmistrza Mieroszowa celem odniesienia się. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że pierwsze posiedzenie 

Komisji Problemowej ds. Oświaty na terenie gminy odbędzie się w maju,  

oraz zwrócił się z pytaniem czy są możliwości prawne, które zmusiłyby właścicieli 

nieruchomości przy ul. Mickiewicza, Dąbrowszczaków i byłej cegielni przy ul. 

Sportowej do rozbiórki bądź zabezpieczenia tych obiektów. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan A. Laszkiewicz poinformował, że gmina nie ma 

możliwości prawnych. Takie możliwości posiada Inspektor Powiatowy Nadzoru 

Budowlanego. 
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Radna – Pani Katarzyna Ubik w imieniu Dyrektor Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego w Sokołowsku – Pani Teresy Leszko  poinformowała, że  udało się 

pozyskać z Firmy TOYOTA środki finansowe na utrzymanie zieleni wokół Szkoły 

w Sokołowsku. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka podziękowała Burmistrzowi Mieroszowa za 

postawienie tablicy informacyjnej oraz poinformowała, że w Wielkanocną 

niedzielę odbył się koncert w Piwniczce, z którego dochód został przeznaczony  

na leczenie mieszkańca Mieroszowa Pana Arkadiusza Świerkosz. Pani 

Chmielnicka zaapelowała do Radnych o przyłączenie się do akcji. 

 

Radny – Pan Henryk Mizera podziękował za szybką interwencję, dzięki której 

została naprawiona huśtawka na skwerku przy Cameli i postawienie koszy na 

śmieci. 

 

Dyrektor Mieroszowskiego Centrum Kultury – Pan Władysław Koziejko 

poinformował o zbliżającej się imprezie „ Bieg Jeża”. 

 

Ad.15.Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Pan Ryszard Gubernat zamknął XII sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała : 

Agnieszka Podgórska  

 

 


